  港澳台灣同鄉慈善基金會
HK & MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED
【2015HMTCF ~ Angel Care ~助學專案】申請簡章

	設置宗旨：
	自2006年以來，為幫助和鼓勵在港澳、台灣之清寒大學生追求知識與真理，本會副主席葉貞吟女士特拋磚引玉成立本助學金專案，旨在提倡「雪中送炭、飲水思源」及「受恩施恩、薪火相傳」的精神，更期望學生將來畢業後能夠關懷社會、回饋社會，為後代創造更美好的未來。

	申請日期：
	2015年8月8日至2015年11月28日。

	助學金金額：
	香  港 ：港  幣 5,000元/名           澳  門：澳幣5,000元/名  

台  灣 ：新台幣10,000元/名            

	申請資格：
	家境清寒、低收入戶或家庭發生重大急難者。

	申請程序：

	1. 只接受電子郵件申請，表格下載暨申請之專案信箱: 
Angel.Care.Student.Assistance@gmail.com
2. 請填助學金申請表格(1)(2) (2-1) (3) (3-1) (4) (4-1) (5) (6)，並附：
1. 上學期成績單影本
2. 在學學校3位師長簽署之推薦表格（新生之推薦師長其中一位可由高中就讀學校之師長取代）及與推薦老師個別合照之照
片（共3張）
3. 與學務處生輔組承辦老師合照之照片1張
4. 與家庭成員的合照照片（即全家福）1張。
三.申請人20日內將收到本會「助學專案確認編號」之確認電郵。

	助學金頒發：
	由本會於2015年12月23日前通知各入選之學生，由各校按個別行政
程序頒發予受惠學生。
	

	注意事項:
	1. 本專案僅接受電子郵件申請，若有任何疑問亦請透過email的方式聯繫。
2. 申請人在透過電子郵件傳送申請表件及附件之同時，必須同時傳送電子郵件副本（C.C.）給3位推薦老師及學務處生活輔導組的承辦人劉老師（luckl@thu.edu.tw ; l均為英文字母）。
	


~  Angel  Care  ~  Student Assistance Projects  2015.Aug.Application Procedures
A.Objective and History
Since.2006.in order to help students who are studying in universities of H.K., Macau & Taiwan 

from any needy families ( no matter Where they were born or where they were from ) 
Ms Angelique Yeh started these projects with whole support of any source of caring ~ Angel ~
By providing students financial assistance, we hope that students who benefited today will 
contribute to the their society tomorrow and create a better world in their future. 
B. Assistantship Amount : 
Universities in  Hong Kong ： HKD  5,000  each   Universities in Macau ：MOP  5,000 each
Universities in  Taiwan：      TWD  10,000  each 
C. Eligibility Criteria : Students come from low-income families or families with sudden adversities.
*brothers & sisters from the same needed family are studying  in university MUST apply as well ! *
E.    Documentation for Application email :      Angel.Care.Student.Assistance@gmail.com
Application forms with all attached files & photos MUST“ Carbon Copy “ to all three teachers  AND
school student affair officer +  us At the same time within their  same email ! 
1. Student Assistantship application forms + A Lately Picture of whole families ! *****
2. A copy of the latest school transcript + A Lately Picture of you &school officer *****
3. Three pictures of the applicant which was taken with each teacher and officer of student  alone with.
4. Three teachers’ recommendations from the institution which the applicant is studying in 
            (First Year Freshmen can have one recommendation letter written from their previous school 
             & two letters from the university they are studying now ) 

       5. a pictureof you and officer of your university + One lately picture of all your whole families !
recommendation written from                        ***  Applicants will receive an email " YOUR FORM  RECEIVED !  " notice within 20 days.   
F.  Result of " Most In Deed In Need " Student List Notice
Only the fund receivers will receive individual notice email from us  before 23.Dec.2015.!  
G.   Release of Assistantship
Each university and institution will release the assistantship to our selected students according to their 
own procedures in the second semester. ( which included amount within our existing donated fund. )
Any enquiries please contact with us ONLY  through email.   Thanks !!! 
Like our Page :     www.facebook.com/Angel.Care.Student.Assistance.Projects
